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Zapisovateľka: Katarína Gubová 

Predseda komisie: Ľubica Lörincová 

 
 



         Z Á P I S N I C A 
 
zo zasadnutia   Sociálnej a zdravotnej komisie pri OZ v Bánove, ktoré sa 
uskutočnilo 20.  06.  2012 , o 18.00 hod.    na Obecnom úrade v  Bánove. 
 
 

P R Í T O M N Í 
 
sú  vlastnoručne podpísaní  na priloženej prezenčnej listine.  
 

 P R O G R A M  
 
 
1. Úvod 
2. Donáška stravy – hosť Ing. Marek Šimunek, Ing. Ladislav Moravčík -       
    Poľnohospodár, a.s. , PhDr. Helena Juríková – starostka obce                              
3. Opekačka pre deti ZŠ s MŠ medzi klientmi resocializačného centra Nelegal 
Šurany -  príprava, Mgr. Ondrušková, M. Klobučník – KTB , M. Rybár - OKS 
4. Rôzne – propagácia druhov soc. služieb v obci verejná tabuľa 
6. Záver 
  
 

1) Úvod – Ľubica Lörincová – predsedníčka komisie privítala prítomných 
oboznámila ich s pripraveným programom a zahájila rokovanie. 

  
2.)  Donáška stravy -  Poľnohospodár, a.s. varí i vykonáva rozvoz stravy pre 
dôchodcov. Na zasadnutie komisie boli pozvaní zástupcovia Poľnohospodáru, a.s.  
z dôvodu, že mali rokovanie s p. starostkou ohľadom financií. Jeden obed 
s rozvozom stojí   3,25 EUR.  Táto hodnota nepokrýva celkové   náklady a kuchyňa 
vykazuje stratu. Podľa ich vyjadrenia musia hodnotu zvýšiť  o  0,50 centov  čiže  
cena stravy s rozvozom bude  3,75 EUR.  Dôchodcovia – stravníci sú s obedmi 
veľmi spokojní,  preto urobíme všetko, aby tieto služby mohli využívať i naďalej.  
Pripravíme dodatok VZN  na zasadnutie OZ ktoré bude v auguste, o  úprave 
platieb stravného s rozvozom,  poslanci rozhodnú akým spôsobom sa navýšenie o  
0,50  centov dofinancuje.  
 
  3.) Opekačka   pre deti ZŠ s MŠ medzi klientmi resocializačného centra – 
Na zasadnutie komisie bola prizvaná p. riaditeľka školy Mgr. Ondrušková a Miloš 
Rybár - kultúrny referent.  Nakoľko sa blíži koniec školského roku program školy 
veľa priestoru nedovoľuje, uvítali sme možnosť zorganizovať preventívnu 
protidrogovú prednášku 26. júna, kedy má škola v športovom areáli Beh 
Olympijskeho dňa, kde deti budú mať rôzne športové  súťaže. Po ukončení 
a vyhodnotení súťaží  žiaci 7 – 9 ročníkov sa zúčastnia besedy v telocvični 
športového areálu s klientami protidrogového resocializačného centra  Nelegál.  
Bohužiaľ  pliaga drog z veľkomiest opantala i vidiek robíme to preto, aby naše deti, 
ktoré sú ľahko ovplyvniteľné ľahkovážne nevhupli do týchto problémov, lebo cesta 
späť je náročná. Živým dôkazom i poučením im budú tí, ktorí to majú za sebou.  
Pre žiakov a klientov pripravíme malé občerstvenie Prítomní sa dohodli na 
spolupráci, rozdelili si úlohy pri zabezpečení tohto podujatia. Po besede si klienti 
so žiakmi môžu zahrať futbalový zápas, alebo sa zúčastniť Behu olympijského dňa, 



pretože kvôli dlho pretrvávajúcim vysokým teplotám neodporučili urobiť plánovanú 
opekačku.      
                                                           
                                                       
4.) Rôzne  -   propagácia druhov soc. služieb v obci  -  verejná tabuľa  
predsedníčka komisie p. Lörincová vyzvala p. riad. školy, aby nás informovala 
o škole, že vznikli nejaké nedorozumenia medzi žiakmi resp. rodičmi a vyučujúcim. 
P. riaditeľka potvrdila túto informáciu.  S vyučujúcou p. učiteľkou mala pracovný 
pohovor o spôsobe metódach práce a o hodnotení vyučovacích výsledkov .  
VZN  - treba zakomponovať  zaregistrované denné i integračné centrum. 
Pracovníčka obce v spolupráci s obecným právnikom pripravia Návrh dodatku   
k VZN 3/2010 o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách za poskytované služby 
v časom predstihu min. 15 dní pred konaním OZ, lebo návrh dodatku VZN musí 
podľa zákona byť zverejnené. 
Dve deti z našej obce /v hmotnej núdzi/ sa zúčastnia letného tábora, ktorý 
organizuje  Občianske združenie Štvorlístok deťom .  Deti treba odovzdať na 
železničnej stanici vo Zvolene 1. júla, po ukončení pobytu  taktiež na tom istom 
mieste deti prebrať  11. júla.  Jednu cestu 1.7.2012  s deťmi absolvuje 
predsedníčka p. Lörincová a prevziať ich pôjde mamička (p. Garajová) dieťaťa, 
ktoré sa letného tábora zúčastní. Ak vzniknú Cestovné náklady hradí ich Obec 
Bánov. 
 
8.)  Záver -  predsedníčka komisie Ľ. Lörincová  ukončila sedenie , prítomným 
poďakovala za účasť. 
 
 
 
 
 
V Bánove, 22. 06..2012 
 
 
 
 
Zapísala: Katarína Gubová   
 
 
                                                                  Ľubica Lörincová 
                                                              Predsedníčka komisie 


